
Deltavliegscholenoverleg 2020 
KNVvL	Woerden,	dinsdag	3	maart	2020	19.00	tot	21.00	uur	
	
Harm	Abbes	 	 De	Nederlands	–	Franse	Zeilvliegschool	
Heleen	v/d	Bos		 Deltavliegschool	Randenaero	Adventures	
Rene	van	Hoppe	 MaxLD	(vlak	voor	de	vergadering	afgebeld,	wel	1	op	1	met	Wim	gesproken)	
Frans	Icke	 	 High5	en	bestuurslid	Deltavliegen	KNVvL	
Wim	de	Gier	 	 Voorzitter	Deltavliegen	KNVvL	

Achtergrond en noodzaak van deze vergadering: 
	
Gaat	niet	goed	met	deltavliegend	Nederland,	minder	piloten,	zo	goed	als	geen	nieuwe	aanwas	en	de	
scholen	staan	onder	druk.	

In	2019:	
• 265	piloten	lid	van	de	KNVvL	
• 125	(schatting)	vliegen	actief	
• <5	nieuwe	piloten	hebben	een	B1-brevet	gekregen	

Status en toekomst per school: 
	
René	van	Hoppe:	(via	telefoongesprek	met	Wim	onderweg	naar	Woerden)	

• Gaat	niet	goed	met	de	school	en	hij	twijfelt	erg	om	verder	te	gaan.	
• In	2020	wellicht	alleen	nog	een	B1	opleiding.	
• Wil	graag	met	een	eventuele	opvolger	in	gesprek	voor	overname.	
• Website	niet	up-to-date	en	geen	agenda	over	2020.	
• Krijgt	wel	regelmatig	verzoeken	voor	het	maken	van	Duovluchten	(zal	deze	nu	doorsturen	

aan	Wim).	
• Wil	vooral	kijken	hoe	zijn	B1-leerlingen	goed	overgedragen	kunnen	worden	naar	een	andere	

school	voor	bergvluchten.	
• Vindt	het	opleidingstraject	lang	en	zoekt	naar	mogelijke	versnellingen.	
• Draagt	deltavliegend	Nederland	wel	een	warm	hard	toe	en	is	positief	over	de	ingezette	

veranderingen.	
	

Harm	Abbes:	
• Gaat	niet	goed	met	zijn	school,	geen	aanwas	meer.	
• Heeft	geen	oefenhelling	meer	tot	zijn	beschikking.	Heleen	heeft	meteen	helpen	herinneren	

dat	hij	in	Cond	terecht	kan.	
• Heeft	dus	geen	B1	mogelijkheden.	
• Heeft	geen	website.	Staande	de	vergadering	aangegeven	dat	hij	er	nu	wel	weer	één	gaat	

(laten)	maken.	
• Heeft	een	klein	groepje	piloten	waarmee	hij	zo	nu	en	dan	B2	en	overland	cursussen	geeft.	
• Is	op	zoek	naar	een	goede	delta-instructiefilm	op	YouTube.	
• Wil	graag	samenwerken	met	de	twee	andere	scholen.	

	
	 	



Heleen	vd	Bos:	
• Is	aan	het	overleven.	
• Kijkt	het	nog	één	jaar	aan.	Er	moet	eind	2020	een	duidelijke	toename	van	leerlingen	zijn	om	

(financieel)	door	te	kunnen	gaan.	
• Heeft	sinds	eind	2019	een	nieuw	goed	lierveld	met	in	potentie	een	heus	nationaal	

deltavliegveld	(Nieuw	Schoonebeek).	
• In	de	komende	weken	/	maanden	komt	er	duidelijkheid	over	een	potentiële	oefenhelling,	

aangezien	er	een	meer	wordt	gegraven	en	van	het	zand	maken	ze	een	berg(je).	Bijzondere	
recreatie	is	een	wens	van	de	gemeente	en	deze	oefenhelling	lijkt	inmiddels	in	de	MER	te	
staan.	Wim	geeft	aan	dat	hij	graag	extra	ondersteuning	vanuit	de	KNVvL	wil	geven	om	dit	ook	
daadwerkelijk	te	realiseren.	

• Goede	schaftkeet	wordt	z.s.m.	besteld.	
• Deltavlieginstructie-aanhanger	is	bijna	klaar.	
• Website	prima	op	orde	inclusief	een	goede	agenda.	
• Cond	staat	open	voor	de	anderen	(Frans	en	Harm	zijn	hier	blij	mee).	
• Voorstel	om	de	huurkosten	van	Cond	(€1600	per	jaar)	door	de	KNVvL	te	laten	betalen.	Wim	

bespreekt	dit	met	de	andere	bestuursleden.	
• Vanuit	het	stukje	in	de	Kampioen	staan	er	nu	ongeveer	20	cursisten	klaar	om	te	beginnen.	
• Heleen	heeft	een	aantal	cursisten	die	willen	slepen.	
• Heleen	wil	nogmaals	de	afvalberg	Drenthe	onder	de	aandacht	van	het	bestuur	brengen.	Actie	

Adrie.	
• Gaat	specifiek	aanbod	voor	studenten	verder	uitwerken.	
• Liermanopleiding	(vooral	voor	oplieren	'clubpiloten',	ervaren	lierpiloten)	start	eind	maart.	
• Duolieren	wordt	aan	het	B1-traject	toegevoegd	zodra	de	duopiloten	en	liermannen	zo	ver	

zijn;	duoslepen	zeer	gewenst	zodra	er	duoplioten	zijn	met	wie	dat	af	te	spreken	is.	Arne	werd	
genoemd,	net	als	Bart	Weghorst.	

	
Frans	Icke:	

• Gaat	door	tot	hij	niet	meer	kan,	maar	is	nu	al	bezig	met	een	potentiele	opvolger.	
• Heeft	ook	zo	goed	als	geen	nieuwe	aanwas.	
• Is	blij	met	de	mogelijkheden	voor	Cond	en	Nieuw	Schoonebeek	en	bespreekt	dit	1	op	1	met	

Heleen.	
• Noemt	de	afvalberg	in	Spaarnwoude	en	gaat	hier	zelf	achteraan.	
• Rinus	en	Rob	in	’t	Groen	gaan	samen	met	Frans	Duoslepen	organiseren	op	Stadskanaal.	Dit	

kan	een	enorme	versnelling	in	het	opleveren	van	actieve	piloten	betekenen.	Frans	houdt	ons	
op	de	hoogte.	

• Frans	is	bezig	met	een	nieuwe	website.	
	
Wim	de	Gier:	

• Zie	ook	de	besluiten	van	januari	2020.	Het	bestuur	wil	jullie	zoveel	als	mogelijk	
ondersteunen.	Geen	scholen	betekent	geen	bestaansrecht	deltavliegen	in	Nederland.	

• Besloten	is:	
o 200	euro	korting	voor	een	cursist	t/m	25	jaar.	
o 100	euro	aanbrengpremie	(in	tegoedbonnen)	voor	leden	van	de	KNVvL.	
o Bijdrage	in	algemene	kosten	(keet,	aanhanger,	Cond	etc.).	
o Marketing	gaat	weer	opgestart	worden	(1e	afspraken	zijn	gemaakt).	

• Samenwerken	is	nu	nog	belangrijker	dan	voorheen.	



	
Afspraken:	

• Frans:	Banner	op	de	KNVvL-site	plaatsen	voor	de	200	korting	en	de	100	euro	aanbrengpremie	
(Wim	maakt	tekst).	

• Wim:	€1600	voor	de	huur	van	Cond	bespreken	met	het	bestuur.	
• Harm:	zijn	website	en	agenda	2020	maken.	
• Frans:	nieuwe	website	(laten)	maken.	
• Wim:	Andreas	ten	Cate	en	Serge	Koning	proberen	beide	ook	een	sleepdag	of	sleepopleiding	

te	organiseren.	Graag	coördineren	vanuit	het	bestuur.	
• Heleen,	Frans,	Harm	en	René:	Afspraken	maken	over	Cond	en	Nieuw	Schoonebeek.	
• Wim	en	Heleen:	houden	overleg	over	de	oefenhelling	bij	Nieuw	Schoonebeek.	
• Wim:	Afspraak	maken	met	de	scholen	en	de	clubs.	
• Adrie:	Overleg	met	Heleen	en	de	organisatie	achter	de	afvalberg	van	Drenthe	voor	mogelijke	

starthelling.	
	
Iedereen	was	tevreden	met	dit	overleg	en	blij	met	de	ondersteuning	vanuit	de	KNVvL.	We	zijn	er	
allemaal	van	overtuigd	dat	het	echt	2	voor	12	is!	
	
Genoemde	extra	punten:		

• Drie	mogelijke	oefenhellingen	voor	Harm	in	Frankrijk	(Clergeon,	Revard	bij	Le	Sire,	St.	Hilaire)	
• Frans	vraagt	na	of	we	de	helling	in	Elpe	kunnen	gebruiken	in	het	jaar	dat	Cond	niet	

beschibkaar	is	i.v.m.	gewas.	
• Belang	van	vliegmogelijkheden	na	de	opleiding:	clubs,	activiteiten,	stekken.	Kan	de	afdeling	

daar	wat	mee	doen?	
• Heleen	spreekt	zorgen	uit	over	kleine	aantal	instructeurs	dat	over	is.	Kan	de	afdeling	daar	

wat	mee	doen?	


